



2019 INTERNATIONAL DRAMA COMPETITION

2019 國際英語戲劇比賽

Primary 小學組 Secondary 中學組

Region 地區 : HK 香港

Name of School: 學校名稱 (English) : _____ (中文) _____		
Contact Person: 聯絡人 (English) : _____ (中文) _____		
Tel 電話號碼 :		Email 電郵地址 :
Name of Team 組別名稱:	Entry Fee 參賽費用	Total 總數
Title of the performance 劇目名稱:	@每隊 @team HK\$500	

Payment Method 付款方式 : Please make cheque payable to 支票抬頭請寫: Dramatic English Limited

Names of Group Team members 團體組員姓名	
1)	10)
2)	11)
3)	12)
4)	13)
5)	14)
6)	15)
7)	Script-writer:
8)	Director:
9)	Names will be printed on Certificate

School Address 學校地址 :

DECLARATION 聲明

We, of _____ (School name) declare that:

1. The personal data provided by me / us are true and complete.
2. We agree Dramatic English have the right to use our school's information, student's information, videos and perform archives for promotion.
3. We agree and understand that Dramatic English will treat my personal data as strictly confidential and shall be kept with Dramatic English only.
4. We agree to receive the information from Dramatic English.
5. In case of disputes, Dramatic English reserves the right to make the final decision.

我們 _____ (學校名稱) 謹此聲明:

1. 報名表格內填報的個人資料均屬完整及真確無誤。
2. 我們同意戲劇英語有權將我們的學校、學生資料、作品及演出作各類型的宣傳用途。
3. 我們同意及相信戲劇英語將本人的個人資料作保密處理, 以及只儲存於戲劇英語。
4. 我們同意接收由戲劇英語教育中心發出的資訊。
5. 如有任何爭議, 戲劇英語保留最終決定權。

Principal's Signature _____

校長簽署

Submission Date _____

提交日期

Submitted 已提交

Script 劇本 報名費 Application Fee